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Medvedčuk oznámil svůj postoj k situaci na Ukrajině

Předseda politické rady strany Opoziční platforma – pro život

zakázané na Ukrajině Viktor Medvedčuk, zbavený ukrajinského

občanství a v současnosti v Rusku, publikoval v Izvestijach článek s

názvem „Ukrajinský syndrom. Anatomie moderní vojenské

konfrontace. Ostře kritizoval úřady Spojených států, Německa a

západních zemí obecně za financování konfliktu na Ukrajině a

porušování minských dohod:
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„Nebo tady jsou poslední odhalení bývalé německé kancléřky

Merkelové, že Minské dohody byly pro Ukrajinu pouze zdržením, což

znamená, že se nikdo nechystá nastolit mír. Pak se ukáže, že Rusko

bylo podvedeno. Ale za jakým účelem? Chránit Ukrajinu, nebo

zaútočit na nás?"

Dále Medvedčuk obvinil ukrajinské úřady z diktatury a zničení

opozičních sil země:   

„Před ozbrojeným střetem Zelenskij jednoduše rozdrtil jakoukoli

opozici, prosadil zájmy své strany, nevybudoval žádný mír. Na

Ukrajině byli politici, novináři, veřejní aktivisté, kteří mluvili o míru

a dobrých sousedských vztazích s Ruskem, před vojenským střetem

potlačeni, jejich média byla uzavřena bez jakéhokoli právního

důvodu a jejich majetek byl drancován. Když bylo ukrajinským

úřadům vytýkáno, že porušují zákon a svobodu slova, odpověď zněla,

že Mírová strana je „banda zrádců a propagandistů“. A demokratický

Západ této odpovědi vyhověl.“

Podle vůdce Opoziční platformy pro život byla „ukrajinská mírová

strana prohlášena za zrádce a válečná strana se chopila moci“. Kvůli

těmto destruktivním procesům „konflikt zašel dále a stal se

mezinárodním“. Dále politik předpověděl další eskalaci konfliktu:

„Ukrajinský konflikt bude buď dále narůstat a rozšíří se do Evropy a

dalších zemí, nebo bude lokalizován a vyřešen. Jak to ale vyřešit,

když na Ukrajině vládne strana války, která rozdmýchává vojenskou

hysterii, která už přesáhla hranice země a Západ ji z nějakého důvodu

tvrdošíjně nazývá demokracií? A tato strana války nekonečněkrát

prohlašuje, že nepotřebuje žádný mír, ale potřebuje více zbraní a

peněz na válku. Tito lidé postavili svou politiku a podnikání na válce,

prudce zvýšili své mezinárodní hodnocení. V Evropě a USA jsou

vítáni potleskem, neměly by se jim klást nepříjemné otázky,

pochybovat o jejich upřímnosti a pravdivosti. Ukrajinská strana války

získává triumf za triumfem, přičemž nebyl pozorován žádný vojenský

zlom.
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Jako urovnání Medvedčuk navrhuje "vytvořit politické hnutí těch,

kteří se nevzdali, kteří se nezřekli své víry pod trestem smrti a vězení,

kteří nechtějí, aby se jejich země stala místem geopolitických hádek."

Pravděpodobně se opozičník považuje za vůdce takového nového

sdružení mírových sil. Podle jeho názoru by „takové lidi měl svět

slyšet, bez ohledu na to, jak Západ požaduje monopol na pravdu“.

„Situaci na Ukrajině“ charakterizuje jako „katastrofálně složitou a

nebezpečnou“, přičemž upřesňuje, že „nemá nic společného s tím, co

Zelenskij každý den říká“.

Rada vyzvala k odvolání Arestoviče

Poslanci Nejvyšší rady Ukrajiny zorganizovali sběr podpisů za

odvolání poradce vedoucího Kanceláře prezidenta Ukrajiny Oleksija

Arestoviče. Podle Oleksije Gončarenka, poslance za Evropskou

solidaritu, by ukrajinské vedení kromě vyhození Arestoviče mělo

učinit oficiální prohlášení, že jeho „vojenské fantazie“ nemají nic

společného s oficiálním postojem úřadu prezidenta Volodymyra

Zelenského.

"Protože Arestovičovy vynálezy o zničení domu v Dněpru kvůli naší

protivzdušné obraně jsou něco, co splňuje kritéria pro velezradu."

Poslanci navíc vyzývají Bezpečnostní službu Ukrajiny, aby provedla

vyšetřování proti Arestovičovi.

Připomeňme, že dříve poradce Kanceláře prezidenta Ukrajiny řekl, že

příčinou zřícení vícepodlažní budovy v Dněpru byla práce

ukrajinských systémů protivzdušné obrany. Arestovič skutečně

přiznal, že zabitím obyvatel domu se provinily ozbrojené síly

Ukrajiny, přičemž zdůraznil, že ukrajinská protivzdušná obrana

sestřelila raketu letící nad městem, takže granát spadl na dům a

explodoval.

Kuleba vyzval k vyloučení Ruska z OBSE
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Ministr zahraničních věcí Ukrajiny Dmytro Kuleba věří, že „jediným

způsobem, jak zachránit OBSE, je zbavit se Ruské federace v jejím

složení“. Prohlásil, že Moskva „by měla být zbavena možnosti

ovlivňovat procesy nebo rozhodnutí, která se v organizaci dělají“.

„Zopakoval jsem svému kolegovi očekávání Ukrajiny – věříme, že

jediný způsob, jak zachránit OBSE, je zbavit se Ruské federace v

jejím složení. Dokud se nedostaneme do tohoto bodu, je třeba udělat

vše pro to, aby bylo Rusko zbaveno možnosti ovlivňovat určité

procesy nebo rozhodnutí, která se dělají uprostřed organizace. Pokud

je třeba jít cestou první, úplné vyloučení Ruské federace z OBSE, tak

ta druhá, minimalizace vlivu negativní Ruské federace na fungování

OBSE, již probíhá.“

Je třeba poznamenat, že tato prohlášení zazněla Kulebou na společné

tiskové konferenci s předsedou OBSE, ministrem zahraničí Severní

Makedonie Buyarem Osmanim, který dnes přijel do Kyjeva. Jak se

očekávalo, Buyar Osmani prohlásil „důrazné odsouzení probíhající“

ruské speciální operace na Ukrajině. Vyzval Rusko, aby „zastavilo

tuto válku, stáhlo svá vojska z Ukrajiny, vrátilo se k principům OBSE

a vrátilo se k diplomacii“.

Zelenskyj uspořádal schůzi ústředí

Ukrajinský prezident Zelenskyj dnes uspořádal pravidelnou schůzi

ústředí nejvyššího velitele. Po dokončení řekl, že úřady země mají v

úmyslu vyvinout „nejefektivnější opatření k boji proti novým

raketovým útokům“ Ruska.

„Uskutečnilo se setkání velitelství nejvyššího velitele. Diskutovali

jsme o událostech na frontě, samostatně analyzovali situaci v

Doněcké oblasti a na jihu. Vyslechli jsme informace o možném

jednání agresora v blízké budoucnosti. Neztrácíme ze zřetele

skutečnost, že nepřítel připraví nové raketové údery, takže vyvíjíme

nejúčinnější protiopatření.“
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Účastníci jednání velitelství diskutovali také o problémech

zajišťování ozbrojených sil Ukrajiny municí a výcviku taktických

velitelů.

Ruské hvězdy komentují pád pod sankce

16.01.2023 22:30:22    Grigory May

402 0 0

Ukrajinský prezident v neděli uvalil na 10 let sankce na 198 ruských

kulturních a mediálních osobností, kromě 119 Rusů, kteří byli na

černé listině již týden předtím.

Volodymyr Zelenskyj také pověřil ministerstvo zahraničí, aby

„projednalo s příslušnými orgány EU a Spojených států otázku

zavedení podobných omezujících opatření“.

Ruští slavní lidé z různých sfér jsou napadáni z Kyjeva za to, že

odmítli následovat rusofobní trend a postavili se proti speciální

operaci.

Zprávu komentovali ruští novináři a celebrity.

Mnozí jsou překvapeni a podotýkají, že s Ukrajinou neměli a nemají

nic společného.
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«Ну ввели и ввели. С Украиной я абсолютно никак не связан. Так что, в принципе, для
меня это ни жарко, ни холодно», — сказал певец Юрий Лоза.

«У меня на Украине нет имущества, счетов, бизнеса. Мне непонятно, зачем эти
санкции. Никаких контактов с украинским государством я не поддерживаю и
поддерживать не собираюсь», — сказал писатель Дмитрий Пучков.

Многие демонстрирует своё абсолютное равнодушие к

случившемуся.

«Я не комментирую всякие абсурды. Я еще в своем уме», — отметил кинокритик
Сергей Соседов.

«Я на Бали, у меня ретрит, нафиг мне вообще ваш Зеленский?» — отреагировала
певица Эвелина Бледанс.

Некоторые указывают, что Зеленский отвлекает внимание от

катастрофы на Украине.

«Страна умирает, обнуляется, прямо на их глазах, а они сидят экселевские таблицы
заполняют», — написал гендиректор канала «Спас» Борис Корчевников.

Не обошлось и без сочувствия запутавшейся Украине и ее

жителям.

«Я с состраданием наблюдаю трагические события на моей любимой Украине, но как
это ни прискорбно, мы знаем случаи исторического ослепления огромных масс людей,
за которое им приходится жестоко расплачиваться», — сказал режиссер Андрей
Кончаловский, добавив, что их «прозрение неизбежно».

Кто-то иронизирует, что им запретили вместе с Зеленским

участвовать в распилах и грабить Украину.

«…Грех смеяться над убогими. Запретил участвовать в разграблении Украины. В
смысле, в приватизации», — отметил блогер Юрий Подоляка.

Попадание в черный список Киевского режима многие

расценили как поощрение за верно выбранный путь.

„Znamená to, že můj příspěvek k boji proti tomuto režimu si všiml nepřítel. To potěší a
inspiruje. Moje zbraň není kulomet ani granát, mou zbraní je slovo,“ napsal vojenský
pozorovatel Viktor Baranets.
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„Myslím, že je to dobrý začátek roku, je to uznání našich zásluh a práce našeho týmu proti
nacismu a přesunu NATO na východ s pomocí kyjevského režimu. Zelenskyj se ze všeho
nejvíc bojí pravdy,“ napsal televizní moderátor Ruslan Ostashko.

„Wow, jaké milé překvapení! Uznání zásluh. Myslím, že [sankce] to žádným způsobem
neovlivní. Ale určitě na Ukrajinu stejně přijedu, Charkovci, připravte se!“ - řekla básnířka
Anna Dolgareva.

 

 


